
Betskun eduskunnan kokous 5.6. klo 17 kokoussalissa 

Paikalla: Alex, Sella, Iiris, Jonna (sihteeri), Virpi, Tanja, Terho (pj, klo 17:40 alkaen) 

Kokous alkoi klo 17:05 

 

 

1. Kuulumiskierros 

- Mitä kuuluu tänään? 

 

 

2. Edustuspaikat 

- Haluammeko erilaisia edustuspaikkoja/-tehtäviä Betskun eduskunnan jäsenille? 

Toinen vaihtoehto on valita tehtäviin tekijä aina tapahtuman/projektin mukaan. 

- Edellisessä kokouksessa (17.5.) valitsimme seuraavat edustustehtävät: 

• Puheenjohtajat: Leo & Essi (vuorotellen toinen johtaa kokousta) 

• Varapuheenjohtaja: Terho 

• Edunvalvonta (nuorten aloitteet ym.): Essi & Terho 

• Tapahtumavastaavat: Alex & Leo 

• Some- & viestintävastaavat: Iiris, Sella & Leo 

- Onko muita tarpeellisia vastuutehtäviä? 

Tässä kohtaa ei lisättävää. 

 

 

3. Edustuspaikat kirkkoneuvostoon, johtokuntiin, kirkkovaltuustoon ja viestintätoimikuntaan 

/Virpi, Tanja 

- Kirkkoneuvosto päätti kokouksessaan yksimielisesti, “että vaikuttajaryhmä 

valmistelee ehdotuksen edustajista johtokuntiin, kirkkoneuvostoon, 

kirkkovaltuustoon ja viestintätoimikuntaan.” 

- Edustajat: 

• Kirkkoneuvosto: 

• Kirkkovaltuusto:  

• Julistusjohtokunta: 

• Kasvatusjohtokunta: 

• Palvelujohtokunta: 

• Viestintätoimikunta:  

Jätetään asia hautumaan. Alex oli kiinnostunut viestintätoimikunnasta, Sella kasvatusjohtokunnasta. 

 

 

 



4. Aloite “Lausuntopyyntöjen ja taustamateriaalien toimittaminen Betskun Eduskunnalle” 

- Kirkkovaltuusto on hyväksynyt kiinteistöstrategian 26.4. Pöytäkirjassa lukee, että 

“nuorten vaikuttajaryhmän ja varhaiskasvatuksen kerhojen asiakkaiden, sekä lasten 

että huoltajien mielipiteitä kysyttiin lapsivaikutusten arviointia varten”. 

- Terho huomauttaa aloitteessaan, ettei Betskun eduskunta ole missään vaiheessa 

käsittelyä (ennen käsittelyä, sen aikana tai sen jälkeen) nähnyt kiinteistöstrategiaa, 

ja ettei Betskun eduskunta ole antanut kunnollista lausuntoa kiinteistöstrategiaa 

varten. 

- Aloitteen esityksenä on, että “Tulevaisuuden varalle ja tulevaisuudessa lausuntoja 

tehdessämme ja antaessamme, haluamme saada tarvittavat taustamateriaalit 

asioiden käsittelystä.” 

- Aloitetta käytiin pikaisesti läpi edellisessä kokouksessa, ja aloite sai kannatusta. 

Halukkailla on tässä kokouksessa mahdollisuus allekirjoittaa aloite. 

Halukkaat allekirjoittivat aloitteen. Aloite liitteenä. 

 

 

 

5. Aloite liittyen kerhonohjaajien palkkioihin / Terho, Essi 

- Edellisessä kokouksessa (17.5.) puhuttiin siitä, että kokkikerhojen kerhonohjaajien 

palkkio pitäisi saada korotettua. Kaikkien kerhonohjaajien palkkio on tällä hetkellä 

tietty summa per kerhokerta (n. 12e), riippumatta kerhokerran pituudesta. 2h 

kokkikerho kuitenkin vie muutenkin enemmän aikaa, kuin esim. 1h liikuntakerho. 

- Päätettiin, että edunvalvontavastaavat tekevät luonnostelman aloitteesta 

kerhonohjaajien palkkiota koskien ja että katsomme aloitteen (luonnoksen) 

seuraavassa Betskun eduskunnan kokouksessa. 

Kävimme aloitteen luonnoksen läpi ja teimme pieniä muutoksia luonnokseen. Halukkaat 

allekirjoittivat aloitteen. 

 

 

 

6. Betskun eduskunnan some 

- Edellisessä kokouksessa päätettiin, että Betskun eduskunnalle perustetaan oma 

Instagram-tili. 

- Jonna jakaa tunnukset tätä varten tehtyyn Gmail-tiliin edunvalvontavastaaville ja 

Instagramiin Betskun eduskunnan jäsenille. 

- Sovitaan yhteinen linjaus Betskun eduskunnan somekäyttäytymisestä. 

Siirretään käsittely seuraavaan kokoukseen. 

 

 

 



7. Muita asioita: 

- Virpi ja Tanja kertoo seuraavaan kirkkoneuvostoon tulevia asioita. 

• Suomen lähetysseuran vuosikokoukseen (19.8.) valitaan 2-3 edustajaa 

seurakunnasta. Lähtisikö joku nuorista mukaan? 

Alex ja Terho lähtevät. 

• Metsäkaltevan kerhotilan vuokrasopimus 

• Avustussääntö 

 

 

 

8. Seuraavan kokoontumisen ajankohta 

- Sovitaan yhdessä, milloin vaikuttajaryhmä kokoontuu seuraavan kerran. 

Seuraava kokous on ma 31.7. klo 17, seurakuntakeskuksen kokoussalissa. 

 

 

Kokous päättyi klo 18:44 


